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1 registered the State and --
2 THE COURT: I'm not -== is that your
3 question?
4 MR. DAVIS: Yeah. Where does he get
5 the authority?
6 THE WITNESS: The congregation votes on
7 the elders. Once you become an elder, it's
8 considered an -- you're in office for life and the

.9 Session itself basically elects the clerk for certain
Scott Troxel continued to lie

that the Covenant Session
authorized him to write the

2008 trespass letter, but Scott ) o1 5ng basically it authorized me to write the
Troxel’s own Session Minutes

impugned hisownsworntest-  jotter and it was sent to you. UNTRUE
imony.

periods of time and so the Session had elected me as

13
14 BY MR. DAVIS:
Scott Troxel testified to convict Q. So you've read the Book of Church Order?
and jail an innocent man for up
to a year, but he didn’t know the A. I'm very familiar with it, yes.
property rules from his own
church by-laws? Qs Are you familiar with chapter nine about
18 the deacon, which was my office?
19 A. You know, I don't know the Book of
20 Church Order by chapter and specific point.
21 Q. There is a specific point in there that
22 nothing can be done with the church property without
23 the consent of the congregation. Did you all get the
24 consent of the congregation?
25 A. I think that the Session -- 1if you look




9

10

Secretly banning a member or
visitor from a public worship
sanctuary is not an important
“real estate matter?”

13

The PCA Book of Church Order
does prohibit the use of civil
authority to enforce spiritual
discipline. Spiritual leaders
used civil authority to kill
Jesus.
1.7
18
19
20
21
22
23
24
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at the portion about the Session, the Session does
have that authority.

Q. Well, then why does it have the deacons
where they have to get the consent of the Session --=
the congregation and the approval of the Session
before they do anything regarding the property?

A. I'm just not familiar enough with the
book -- the Book of Church Order to be able to argue
that. But from what I've seen in the Book of Church
Order, the Session does have the authority to do
that. They have to take matters of real estate to
the congregation for a congregational vote. But as
far as nothing within the BCO, that's acronym for
Book of Church Order, limits the Session from
prohibiting somebody to coming on the property.

Qs So just any -- there on that church,
even there, there are some very specific -- why are
the deacons created? Why would they give them that
kind of authority? Why would they say be in there
and be watch dogs and watch out for the congregations
property? Because that's exactly what it calls it.
It's not the deacons property and it's not the
Session's property. So why would Presbyterians, why
would they have the decon's as the stewards over it?

A. I don't know.
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Motion in Limme 4 was granted
to the DA’s Prosecution Team a
few days before the trial began.

years?

A.

Q.

47

And you have been an elder for ten

Uh-huh. Yeah.
Were you ever a deacon?
Yes, I was a deacon.

Did you ever run anybody off of the

property because you didn't like the way they looked?

A.

518

No.

You ever asked anybody to leave the

property beforehand?

A.

Q.

No.

In this particular case, the Session got

together after letters written to members of the

church telling them that there is a very serious

scandal that's gone on in the church for six years,

and all of the sudden we've got guards at the doors

and trespass letters being sent?

A.
Q.
B;

Q.

Defendant Austin Davis was pro- objection?

hibited from saying anything
about the child sex abuse cover-
up as the “Mann Act” Federal
crime cover-up continued in court
protected by the DA’s Office.

See Page 4 and 5 of this link.

Yes.
That's just normal and --
No, that's not normal.

What were you guys hiding then?

GENERAL HARRIS: Objection.

THE COURT: Okay. What is your
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THE COURT: Okay. Hang on. Do you
know anything about a REDACTED 2

MR. DAVIS: REDACTED

THE WITNESS: I know what he's talking
about.

THE COURT: Okay. Well, answer that
first and then we can go forward.

THE WITNESS: So was it: Do I know, is

that what you -- The transcript seems inaccurate.
The Defendant would like to see
the trial video-audio recording of
the trial but the court reporter said
no. The State of Tennessee clearly
has an advantage over a Defendant

BY MR. DAVIS:

Q. Well, y'all --

during a trial.
A. I'm sorry, I —-
Q. I'm asking about six years of my concern
about children?
A. I'm just trying to remember if you are
asking, did I know him?
Q. You said there is nothing that you were

hiding. So I'm asking you: Okay, do you know about
that?

A. Yes, I do.

THE COURT: And the question is, just
so I'm clear: Who is REDACTED *?

MR. DAVIS: He's a coauthor with =--




1 THE COURT:

2 to help you break it down

3 MR. DAVIS:

4 THE COURT:

5 of questions.

6 THE WITNESS:

7 former member,

8 Session that he —--

9 THE COURT:
10 understand what you said,
11 THE WITNESS:
12 Actually I don't think he

571

No, I'm not -- I'm trying
into.
Okay. I'm sorry.

Break it down into snippets

Sure. REDACTED was a

he was a deacon and he revealed to the

He what? I didn't

revealed?

Well, no, no, no.

revealed. I'm trying to

Child sex abuse therapist Caroline recall how we found out, but basically we learned

Post Cone testified Covenant Pastor
Larry Ferris called her for help in
April 2008. Judge Thomas Brothers
provided the sworn testimony to DA
Glenn Funk in Sept 2018, but the
DA’s Office will continue to defend
the “malicious prosecution” on July
12, 2019, before Judge Cheryl

that he had molested
THE COURT:

question?

Backbura. 10 BY MR. DAVIS:
19 Q.
20 children molested because
21 people in his safe house?
22 A. I'm sorry,
23 Q.
24 hiding anything,
25 something like that, that'

REDACTED

Okay. What is your next

Do you know if there are any other

the church was putting

what?
You've already told me you weren't

and now you're telling me you know

s kind of important to
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1 THE COURT: No, I'm not —- I'm just

2 asking you what your question is?

3

4 BY MR. DAVIS:

3 Q. Did you and the Session and your lawyer,
6 Worrick Robinson pick up the phone and call the

7 Nashville police and report a known child molester

8 back in 2008 before police were used on me?

9 A. Basically, I don't recall exactly what
10 we did or what we learned at the time. I know that

What if the Covenant Attorney ) .
was wrong or deliberately lied? everything we did was vetted by an attorney. I don't

12 remember if it was Worrick Robinson or who at the
13 time. But the statute of limitations or -- had run
14 out is my understanding from what I recall on the
15 offense and REDACTED

16 And so there was not a burden on the Church's part,

What if Covenant Leaders did from what I recall, to contact the authorities on
have a burden to report a

child-molester? that. And he was immediately removed as a deacon. UNTRUE
19 Q. Do you know when that was?
20 A. I don't recall, no.
21 Q. You ever seen any board minutes? We've
22 got something here that I --
It was at least one year before A. Yeah.

the child-molester resigned, and

3 years before he was excommun-
icated. The molester is still free
to attend Covenant, but Nancy
Fleming, Catherine Davis, Daisy
Davis, and Austin Davis are still
banned and publicly declared to

MR. DAVIS: Am I able to present the

be “ignorant and scandalous” by
Covenant Leaders.






55
1 Q. So a police officer came to a church
5 board meeting? How many times did Nashville
Police Officers attend Covenant
3 a. Yes. Meetings?
4 Q. And then it's got my name down there
<) where I am being discussed; is that right?
6 A. Yes, uh-huh.
7 Q0 Do you want to read that so everybody
8 can hear what they are discussing about?
9 A. Let's see, it says: Worrick Robinson
10 provided background concerning Austin Davis.
25! Mr. Robinson advised that the Session's response to
12 the perceived security concerns did not have to be
13 the strongest legal response available, but a
14 reasonable response is necessary. After a full
15 discussion, deacons left the room for a session to
16 continue this dated meeting.
17 And so this was on July 14th. I believe
18 the letter you sent was on the 25th of June.
19 . June the 25th.
20 A. Right. So this would have been in our
21 stated meeting, I believe.
22 B A couple of weeks later?
23 A. Yeah, uh-huh. This is in our regularly
24 scheduled session meeting.
Per the Session Minutes for May Gy And do you see anything on there about

19, 2008, the next Session meeting
was originally set for July 21, 2008,
but it got moved up to July 14"

to manage the cover-up crisis.
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REDACTED 2

A. One of the items is to accept

Was the protected child-molester

REDACTED 's resignation from the diaconate. Ry e .

THE COURT: From the what?
THE WITNESS: Diaconate, that's the
group of deacons. That's the plural of the group of

deacons.

BY MR. DAVIS:

Q. Does it say anything in those minutes
about telling Officer Chec or Worrick Robinson who I
think is the, the Union police guy or whatever,
represents the police when they go before the board.
Does it say anything there at all about them
reporting a known child molester to the police or is
all of the attention in that board meeting focused on
me?

A. There is -- no there is no mention in
the minutes. We may have gone into an executive
session concerning that.

Q. What does that mean? What does that
mean when you go to executive session?

A. Executive session is basically when any

guests are asked to leave.
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1 question. So do you want to rephrase it?
2 MR. DAVIS: I'm sorry. I'm not
3 trained.
4
5 BY MR. DAVIS:
6 Gy What -- how does it get termed -- it
7 gets reported as threats and who are the real
8 threats? I mean, how do you -- I'm just trying to
9 ask: You all didn't deem REDACTED a threat to
10 anybody?
11 A. Well, sure. Yes.
12 Q. What did you do?
13 A Well, we did take action. He was no
14 longer a deacon. And also I mean, I'm trying to
15 think what else -- other actions we took at that --
The child-molester was a “threat” 0. pid he ==

to children but Covenant Leaders
did nothing but to protect him as
they falsely gaslighted and defamed

Defendant Austin Davis. Still going THE COURT: Hang on let him finish.
on as the “Mann Act” Federal cover-
up crime continues in 2019. THE WITNESS: I don't recall the timing
REDACTED
20 of when left the --
21 MR. DAVIS: Can I help his memory? I
22 have another document I would like to --
23 THE COURT: Okay.
24 THE WITNESS: Well, he may have been
25 excommunicated from what I recall.
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1 BY MR. DAVIS:

2 Q. Do you recall when that was done?

3 A. No, I don't recall specific dates on

4 that.

5 Q. The next week when he got back from

6 treatment or...

7 A. Like I said, I don't recall.

8 Q. Okay. (Document passed.)

9
10 GENERAL HARRIS: Me we approach, Your
11 Honor?

12 THE COURT: Okay.

13
14 (Whereupon, the following bench
15 conference was conducted out of the hearing of the
16 jury:)
17

18 GENERAL HARRIS: Judge, I don't object
19 to the document itself. I do object to a document
20 not in its unredacted form. There are notes written
21 in the margins and a bunch of commentary on the side.

The Asst. DA had the exculpatory
excommunication document but
the Asst. DA still submitted the
Motion in Limme 4 document
pressing hard with a vicious
“malicious prosecution” under
the color of law. At least the
Duke Lacrosse prosecutors
finally backed off, but not in
Nashville. I

THE COURT: You

show him this?
MR. DAVIS: I'm

THE COURT: You

are just wanting to

sorry?

are just wanting to




3

4

The excommunication document
was admitted as an exhibit but
the jury could only focus on the
aggravated trespass charge, not
the child sex abuse. The jury was
out about 4-5 hours, and the Davis

family saw Judge Kelvin Jones come

over to the criminal court building
and go upstairs. Did anyone go
inside with the jurors during

deliberation? -
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show him this to ask him about -- refresh his memory
about the date?

MR. DAVIS: Yeah. Because it's two
years later.

THE COURT: Okay. He just doesn't want
this admitted with your notes on it.
MR. DAVIS: That's fine.
THE COURT: You're not wanting this
admitted, you are just wanting to show this witness?

MR. DAVIS: Well, I would like to get
it admitted, I can white it out. I have whiteout.

THE COURT: Okay.

GENERAL HARRIS: There is something on
the second page.

MR. DAVIS: I can white it out. I got
whiteout over there.

THE COURT: What is this?

MR. DAVIS: That is the actual where
did -- what they read to the congregation.

THE COURT: Okay. Well, let's -- okay.
You can step back.

MR. DAVIS: Huh?

THE COURT: You can step back.
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(Whereupon, the following was conducted

within the hearing of the jury:)

THE COURT: All right. You are
wanting, Mr. Davis, to show Mr. Troxel this in terms
of the dates?

MR. DAVIS: Yeah. And I would like to
have it presented. Like I said, I've got whiteout.
I've got some notes written on there, but I can white
them out if that's problem.

THE COURT: Okay. Well, let —-- don't
worry about the handwriting on there. What is your

question?

BY MR. DAVIS:

Q. I want to know if that helps him
remember how long it was before REDACTED was
excommunicated from Covenant?

A. This is == the congregational meeting

was held June 6th, 2010.

Two years and two months after

Pastor Larry Ferris contacted child

sex abuse therapist, Caroline Post THE COURT: And what was done then?
Cone, the “Mann Act” Federal crime

cover-up was still on-going full speed. THE WITNESS: I'm sorry. There was a

24

25

congregational meeting part of —-- and the purpose was

to inform the congregation that the Session had
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1 A. Yes.
2 Q. -- decision --
3 A. Right.
4 Q. From the rulers?
5 A. Right.
6 0 And so you are coming -- and that means
7 there has been some kind of internal court case
8 that's gone --
9 A. Exactly.
10 018 Empowered but what they are actually
11 doing, is they are excommunicating him and cutting
12 him off from the Lord's table and saying you can't
13 have -- you can't have the wine, you can't have the
14 bread, you are cut off?
I'5 A. Correct. Correct.
16 0. And so that was in June 6th, 20107
17 A. Yes. Uh-huh.
18 0. And can you read what the pronouncement
19 of the judgment was?
More rock-solid evidence A. Okay. Sure. It says where as REDACTED
supporting a “heinous and '
repetitive” child sex abuse has confessed committing heinous and repetitive

cover-up was provided to DA
Harris in the courtroom but
he still pushed harder to win
a “malicious prosecution,”
and?Aﬂﬁﬂswmsmhngd Church has declared he is excluded from it's acumen
the “malicious prosecution” on
July 12, 2019 before Judge
Cheryl Blackburn.

sin against REDACTED and has not shown evidence of

repentance, the Session of Cumberland Presbyterian

and cut off from the fellowship of the church. Transcriptaccuracy?







1

The molester was iinally
excommunicated for not
responding and coming to
church, not for child-
molesting?

10
11

12

The “Mann Act” does not have
a statute of limitations for
child sex abuse.
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overtures from the Session. It's part of the process
of discipline basically. And it was his lack of

response that basically lead to this decision, this

action.

Q. And so it says he shows no evidence of
repentance?

A. Uh-huh.

Q. And you all excommunicated him?

A. Correct.
(@) And turned him loose on the streets of
Nashville without anybody knowing about him?

A. There was nothing -- from what we were

informed, there was nothing that could be

Nashville Police were a
communicated as far as to the police because part of the “Mann Act”

Federal crime cover-up.
15 REDACTED
16 Q. But you all have no problem talking to
17 the police about me?
18 A. Correct.
Clerk Troxel lies again in front of Q. But you weren't hiding anything?
the DA Prosecution Team and Judge
Dozier after providing sworn test- A. Nope.
imony that he knew about the child
sex abuse. 0. You just -- this is just totally
22 disconnected. You are down there and you just fire a
23 letter off because I wrote a letter and said
24 something has been going on here for six years --

25

A. Like I said --
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8
Scott Troxel goes on offense

to blame Austin Davis for
bringing the child sex abuse
“to light.”

11
12
More lying. Austin Davis

did not do this prior to the
Troxel 2008 trespass letter.
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Qs -- and that goes back to 2002? How many

years were there be kids that could possibly --

THE COURT: Hang on. You are asking
multiple questions. Let him answer the one you had
asked. Go ahead.

THE WITNESS: Just the pattern on your
part of essentially harassing parishioners before
REDACTED ever came to light, that situation ever
came to light, you were already harassing members.
As far as anytime anybody would join the
congregation, you would add them to your e-mail or

mailing list and begin to hit them as well, whether

Clerk Troxel lied again in front of
the DA Prosecution Team and Judge
Dozier after providing sworn test-
imony that he knew about the child

BY MR. DAVIS: sex abuse.

it's e-mails or letters.

Q. So the PCS perceives people who care
about children, who stand up and speak out about it
that they proceed -- I didn't know about the
molestation at that time, all I was asking was what
about these other children placed in this house
because I was concerned about them because I saw some
signs that bothered me. So what you're telling me
was that you guys knew about it, I didn't. But

that's the way you all handled child molesters?
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Is Scott Troxel’s departure
from Covenant Leadership
the reason that he was
served a subpoena? Did
Scott Troxel not wish to
testify? If Scott Troxel was
forced to testify, maybe he
should step forward to
tell the truth. Maybe all
present and former Cov-
enant Leaders should step
forward to tell the truth?
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Qi You haven't seen the deed, correct?

A. Correct.

Q. You're not familiar with the Book of
Church Order enough to know about chapter nine of the

deacons responsibility?

GENERAL HARRIS: Objection to ask and
answered, Judge.

THE COURT: Okay. Do you have a
different question? He said he didn't know them by

chapter.

BY MR. DAVIS:

Q. Okay. You said you were a member and an
elder for I think maybe close to ten years. And you
left the church and you started to say October I
thought but you said about a year ago, so we are in
Bugust of 2017, well, almost October, so why would
you have left the church in October of 201672

A. My wife and I had chosen actually to

leave prior to that.

Q. And --
A. And just because we felt it was time for
us to move to a different —-- under different

leadership as far as preaching and teaching was
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A. At Julia Green Elementary.

Q. Julia Green Public School, Elementary
School?

A, Uh-huh.

Q. Did you know my family is banned from

Banned from a public school
to protect a “Mann Act”
Federal crime cover-up
which is still on-going?

that school too?

A. No, I didn't know that.

10

11
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Q.

Do you know what happened to Matt

Bradley? Pastor Matt Bradley, do you know where he

182

A. Yeah. He join add sister or daughter
congregation. I think it's called All Saints.

Q. All saints. You know where they are
meeting?

A. I think they meet in Brentwood

somewhere, I
(67

A.

don't know where.

In where?

In Brentwood.

GENERAL HARRIS: Same objection, Judge.
THE COURT: Okay. He's answered that.
What is your next question?. Is Asst. DA Harris the biggest

BY MR. DAVIS:

Q.

ally to a “Mann Act” child sex
abuse cover-up a courtroom
has ever seen?

Do you know where Pastor J. Hager 1is?
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1 A. Yeah, J. Has planted a church in
2 Woodbine.
Pastor Carter Crenshaw, Q. Where?
Pastor Scotty Smith, and
West End Community A. Woodbine.
Church planted J Hager’s
new church. West End Q. Do you know where he is meeting?
Community Members
must support covering A. I think it's Whitsitt Elementary.
up at least one child sex
abuse crime in Nashville? Qs So he's at an elementary school, public
8 elementary school?
9 A. Correct.
10 Q. So all of these guys that were there in
11 those session meeting, it all splintered off and now
Does the Metro School they are at public elementary schools?
Board care about child-
molesting? If so, why do A. Yeah J. is. I don't know about Matt. I
Board Members ignore
Austin Davis? don't know where they are meet.
15 Q. If they have molesters within them, are
16 they going to handle it the way that they handled it
17 up there at Covenant?
18
19 GENERAL HARRIS: Your Honor --
20 THE COURT: Okay. What's happening at
21 Woodbine and Brentwood and somewhere else, Mr. Davis,
22 is not relevant here today. So I sustain the
23 objection.
24
25 BY MR. DAVIS:
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Q. Can you tell the jury some specifics
about what -- what really troubled the Session about
the letters? Because I'm a writer and so I spend
more time writing things down a lot of times because
I can be more with my thoughts. Do a lot better job
maybe than what I'm doing right now, but I'm able to
think about what I want to say and put it down on
paper. And then I have a record of it. And so, can
you -— we've seen this letter right here. This
letter here has been =- by the ruling of the Session
is a threat, ground swell and police and security are
being called and everything. So can you tell me is
there any of the letter that's you've got or that

you've seen, have I threatened to kill anybody? Or

is there anything in -- I'm some wild crazy man. I
mean, do you have a -- do you not like letters being
written?

A. I think reasonable letters are fine.

But the manner in which your letters were written
were inflammatory. You would be going down your
conspiracy theory and you would hammer those points
and it was fully your theories. And the value of
material that you had sent to parishioners is the
name thing over and over and over.

Gl Prior to 20087




Austin Davis wasn’t sending
numerous mass letters to
Covenant Members prior

to Scott Troxel’s 2008 trespass

letter.
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A Yes. Yes.

Q. This is the first letter I had ever sent
to any parishioners in 20087?

A. Well, I don't recall. But I know
that --

Q. I was talking to the people inside of
the church. I haven't seen any other letters that
have come and said dear commonwealth.

Maybe one letter that I wrote about
Judge Robinson that put a man in jail and got on the
safe house, I wrote a letter about him being put in
jail for 80 days. The father of some children got

a ——

THE COURT: Okay. What is your
question? What is your question? You are asking a

bunch of things at the same time.

BY MR. DAVIS:

Q. I'm trying to ask him -- he's -- sitting
there that they are all terrified and people can do
stuff. And I just want to know what -- I just don't
see threats in this letter, and I'm just curious as
to what you see as that -- as somebody that like took

me around as a real estate agent and tried to sell me
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2
The gaslighting occurred in 2013

as the “Mann Act” Federal crime
cover-up intensified and Sandy

Hook was used to further defame

and demonize Austin Davis.
5

6

7

8

The Asst. DA heard the sworn
testimony about child sex abuse
but he still called it a “myth” as
the “malicious prosecution” to
protect a “Mann Act” Federal
crime cover-up continued in a
Tennessee courtroom.
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What if Austin Davis always
had a legal right to attend
Covenant? What if he wasn’t
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several years later when there was a flurry of now --
kind of a new entity of e-mails.

Q. From him?

A. Yes. So members again were concerned
about safety. It was shortly after Sandy Hook and
there were members, especially parents that were
concerned about the safety of their children.

Q. Okay. And Mr. Davis talked about some
of the myths, I believe that he believes the church
is hiding from him or something. Are you aware that

Mr. Davis ever attempted to subpoena any of this

information?
A. I'm not aware of it.
Q. Before you sent the letter to Mr. Davis

banning him from property, had the church ever had to
ban anyone before to your knowledge?
A. Not to my knowledge.

Q. What about after?

really a nutcase criminal during

the past 11 years?

20
21
22
23
24

25

Not to my -—- I don't believe so.

THE COURT: All right. Any additional
questions, Mr. Davis based on that series of

questions?
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"The sworn testimony proves police department, FBI, the US Attorney's office. I

Federal Judge John Bryant and
public servants don’t seem to think the governor's office has got them. He has

care about child sex a3buse.

sent them to public officials in Washington making
4 various claims of wrongdoing by members of the
5 church.
6 0. At some point, the church saw to do
7 something about this; is that correct?
8 A. Yes, they did.
9 Qi And you were part of a group of people
10 that were organized to bring about some -- you know,
11 basically had a deal with Mr. Davis; do I understand
12 that correctly?
13 A. Well, with the Session of the church
14 created a four or five person commission to look into
15 legal remedies that the church might have against
16 Mr. Davis, and I was on that. The Jail Commission?
17 Q. Is there anything in particular that
18 caused the church to form that commission or one
19 incident in particular, or if that's not true then --
20 A. I can't think of one particular
21 incident. I think it was Jjust an ongoing incessant
22 campaign against -- e-mails primarily against our
23 church . Before I became on session, Mr. Davis had
24 been sent a letter telling him he was not to come
25 back. A friend informed the Defendant
a Covenant Commission was trying
to find a way to put the Defendant
in jail. Tennessean Religion Reporter
Bob Smietana was provided the info, ———

but the Tennessean sees “nothing
to write about.”
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Why didn’t any “scared” mothers

testify for the DA?”
3

Sgt. Solomon Holley?
Grand Juror Solomon
Holley?
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went.

I was a fairly new elder at the time and
I just attended. I went just to hear things. And I
distinctly remember more than one young mother asking
the question, can the church guarantee the safety of
my children if we bring them here to church and
Sunday school because they had gotten these e-mails
from Mr. Davis. We did take steps. We hired a
private security guard to come to church on Sunday
morning during worship wearing a uniform and having a
marked patrol car.

We had a -— had a security survey done
of the church. People came and walked the church
with some of the deacons and advised us on various
steps we could take to make the church more secure
from that kind of -- that kind of activity. So
that's what I recall particularly. But from time to
time people have been upset an disturbed from some of
the e-mails that they get from Mr. Davis.

Q. I understand. And to go from I guess
late 20 -- it would have been early 2014 to late
2013; is that correct, Mr. Bryant, when that meeting
was held?

A. That meeting was in February of 2013 as

This meeting was held after the
Defendant informed Covenant
Members about the on-going
child sex abuse cover-up.

I recall.
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Was this the same period of time
Covenant Leaders conducted a Q. Okay. And so from February 2013 up
2-year “non-investigation” of
Pastor Jim Bachmann? Isit
possible to get a copy of the
audio tapes and notes of the 168
hours of interview time with 7
pastors, 7 ruling elders, 1 inactive
ruling elder, 1 deacon, and 1

until November of 2015, had those -- was the private
security service still at the church every sound

during the service?

member? 18 interviews were e L heliave: he was.
et BN Q. Okay. And were the -- to your
7 knowledge, the security recommendations made by the
8 security consultant regarding doors and other things
9 they recommended, were those protocols still being
10 followed up to that point?
i A. Yes, they were still in effect as far as
12 I know.
13 Q. Was -- do any other person beside Austin
14 Davis i1f those security measures were taken to
15 protect the church from to your knowledge?
16 A. No.
17 Q. Okay. And you now serve on the Session;
18 is that correct?
19 A. I do.
20 Q. And to your understanding or your
21 knowledge or church doctrine, the rules that govern
22 the Session, the deed to the corporation, all of the
23 legal documents that create a church and run the
24 church, does it is session have power to ban people
25 from the property? Clerk Troxel went “rogue” without
Session or Member approval. See
Covenant Board Minutes at the
back of this link. Exculpatory info
was provided to DA.




Federal Judge John Bryant does
not seem to believe a protected
child-molester should be banned
from church, but he does believe
in the secret banning of Austin
Davis and his family members.
How many child-molesters are
concealed in the Nashville

Presbytery?
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A. Yes.
Q. Have you ever known any one besides

Austin Davis to have been banned from church

property?
A. No.
(2]8 I will ask you this: Are you aware of

any time where any pastors wore a bulletproof wvest in
the pulpit?

A. I have heard that occurred, but I
cannot -- I had no personal knowledge of it.

Q. All right. Very good.

Mr. Bryant you mentioned this sort of in

passing, there is a school on the property; is that
correct?

A. Yes.

GENERAL HARRIS: Those are my
questions.
THE COURT: All right. Questions,

Mr. Davis.

CROSS-EXAMINATION BY MR. DAVIS:

Q. Judge Bryant, so you are a federal
judge, or were?

A Well, I'm officially retired, but I'm
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Defendant Davis is a true

friend of the Church. A
Federal Judge and Cov-
enant Leaders who protect-
ed a “Mann Act” child-
molester by usurping
authority are not true
friends.
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Federal Judge John Bryant
miserably fails the final
exam on a beaten, despised
King. The King wasn’t
banning people, He was
inviting them.
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Covenant school families
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Bryant and Nashville
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anyone to the private
church-school property.
Check before you invite any-
one to a school function,
a wedding, a funeral, or a
WNSL youth game. Your
“guest” could be on the

Elder-Police secret ban list.
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A. Well, I think the sessions position is
that you are no friend of the church and have not
been a friend of the church for years and years and
years and you have demonstrated that repeatedly by
these many, many, many, e-mails you have sent to
every body in the country and the three lawsuits that
you have filed against the church.

So it's the position of the Session that
given that, you should not be coming on the church
property and that's what we are here about. We tried
to get you not to come back. But that hasn't been
what you wanted to do, so that's our position.

Q. Well, would -- you came in 2012, you
became an elder in August of 2012?

A. I became an elder in the summer of 2012,
that's correct.

Q. Summer of 2012. Do you think that a
church member has a right to invite somebody to
church?

A. Under ordinary circumstances, unless
that person has been banned from coming.

Q. And under oath you are saying I have
been banned legally with full authority from you?

A. Well, there has been a letter sent to

you by the Session telling you that you aren't

Clerk Troxel went “rogue” without
Session or Member approval. See
Covenant Board Minutes at the

back of this link. Exculpatory info
was provided to DA.
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members. And every member of our church is a member
of the corporation. But the members are not the
corporation and the corporation are not the members,

they are separate. Does that make sense, in the

Federal Judge John Bryant does
not want to admit that Covenant
Members must vote on important
property decisions like secretly

legal sense?

BY MR. DAVIS: banning members or visitors.
Q. I'm slow, so I'm having trouble

understanding what you're saying. You're telling me

that the members are not the corporation?

A. That's correct. In a legal sense.
Q. Do they vote? I mean, do they wvote?
A. They vote on some things, they do. They

elect our pastor, they elect elders and deacons. And
as we have read from the Book of Church Order if the
church were to buy property or sell property or
mortgage the property, the congregation votes on that
as well.

Q. And did we see —-- has he seen chapter

nine yet that I just handed up?

A. I have it before me.

Q. Huh?

A. I have it before me.

Q. Can you read what it says the deacons

responsibility is? It starts out with duty of




How can the deacons enforce a
secret ban if they don’t know
about it, and if the 1000+
property owners did not give

10

L1
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14

their voting consent?

See Chapter 12-5 cand
Chapter 9-2 at the back
of this link. Clerk Troxel
did not receive either

approval.
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deacons, chapter nine --

A. This is 9-2. It is the duty of the
deacons to minister to those who are in need, to the
sick, to the friendless and to any who may be in
distress, it is their duty also to develop the grace
of liberality and the members of the church to devise
effective methods of collecting the gifts of the
people and to distribute these gifts among the
objects to which they are contributed. They shall
have the care of the property of the congregation,
both real and personal and shall keep in proper
repair the church edifice and other buildings
belonging to the congregation.

In matters of special importance
effecting the property of the church, they cannot
take final action without the approval of the Session
and consent of the congregation. In the discharge of
their duties, the deacons are under the supervision
and authority of the Session.

In a church in which it is impossible
for any reason to secure it -- in a church in which
it is impossible any reason to secure deacons, the
duties of the office shall devolve upon ruling
elders. That is section 9-2.

Q. And that one line there says in matters
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The Defendant is still stunned
that a Federal Judge thinks he
can hijack a non-profit church
property without any account-
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up child sex abuse, I have a little bit of a problem

with that.

THE COURT: What is your question?
Does the Session have the authority --

MR. DAVIS: I don't know how he is
getting around that, I really don't. I don't know
how he --

THE COURT: Okay. Well, we are not in
the argument stage yet. Is your question: Does the
Session have authority to call the police or hire
security?

MR. DAVIS: No. I'm asking him where
he gets his authority and --

THE COURT: He read you that earlier.

MR. DAVIS: That says it needs the
consent of the congregation.

THE COURT: Okay. Well, he's answered
that. What is your next question?

MR. DAVIS: Are members allowed to
invite people to Covenant or to a PCA church without
getting the approval of the ruling elders?

GENERAL HARRIS: Judge, I'm going to
object to asked and answer ed again.

THE COURT: Okay. Do you understand
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1 the question? All right. Go ahead. He can answer
2 it.
3 THE WITNESS: Members are invited --
4 are welcome to invite friends and acquaintances to
5 come to the church, if that is your question.
6
7 BY MR. DAVIS:
8 Q. Would a visitor be able to invite
9 somebody to the church?

This is an easy “yes” answer but a A. Probably so, sure ordinarily.

dictatorial Federal Judge thinks

it is “probably” ok.
12
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Q. Would they need to go up and have a
meeting with elders and get in there and say, hey,
I'm a visitor, I've been coming here. I don't belong
to you, but I saw six people over at the -- the other
day and they looked like they might need to go to
church to go somewhere, and I invited them and they
are coming, but I want to make sure that when they
come they don't run into Dweeboe and everybody out in
front, so I want to make sure before I invited them
that I cleared with you ruling elders?

A. I'm sorry. I didn't understand that

question.

THE COURT: He's saying does a visitor

have to get the permission of the Session or elders




10

11

12

13

14

15

16

1.7

18

19

20

21

22

23

The fake letter was from
Scott Troxel without the
approval of the Session
or 1000+ voting members.

112

to invite another visitor?
THE WITNESS: No. A member or a
visitor could invite someone else to come to our Hischurch.
church. Butnot Rick Jacques, Catherine
Davis, or Daisy Davis?
BY MR. DAVIS:
Q. So when I was invited to a wedding in

July of 2012 right as you were becoming an elder --

GENERAL HARRIS: Your Honor, I'm going
to object to anything that the witness doesn't have
personal knowledge of.

THE COURT: Okay. You are putting
information in your question that's not testimony.

So what is your guestion?

BY MR. DAVIS:
Jacques

Q. Okay. Did you oppose Rick Jox inviting
him to come to Covenant to his daughter's wedding in
July of 2012 when I came?

A. I was not aware that Rick Jox had
invited you. I mean, at the time that anybody
invited you, you should have known that you are not

permitted to go because you have already been

informed that by the letter from the Session. So the
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Jake Wallace wita:e:sed the
assault to protect a “Mann
Act” Federal crime cover-up.
Covenant Property Manager
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another incident where I went to church it was in
October of 2012 and described how some people got
around -- around me or there was a confrontation, you
said that every time you came there was trouble. You

are the one that talked about it. I didn't bring it

up.
THE COURT: Okay. What is your
guestion?
BY MR. DAVIS:
Q. Did you sit in board meetings that

talked about that event when I came in October of
20127

A. Yei.

Q. You did?

A. I don't have a distinct memory of it,

but I mean, I have a vague memory of it.

Q. Did you see the police reports?
A. I don't recall seeing any.
a, Did a lawyer come in and spend any time

with the Session when that happened? This is
pre—lawsuits being filed?

A. I don't recall that. It possibly could
have happened, but I don't have any memory of that.

Q. Did the police come?
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Why didn’t the DA subpoena
“scared” mothers to testify?

14T

again, it was probably in the context of the shooting
at the school in Connecticut which was a couple of
months earlier. Everybody was still very much aware
of that. And I feel like that probably colored
people's perception of what was going on. But there

were young mothers there who said, can the church

T guarantee me that my children will be safe if I bring
8 them here to worship with Mr. Davis and these
9 e-mails.
10 Qi You guys concerned about child
11 molesters?
12
Is Asst. DA Harris the biggest GENERAL HARRIS: Objection, Your Honor.
ally to a “Mann Act” child sex
abuse cover-up a courtroom THE COURT: Do you have an answer to
has ever seen?
15 that? You can answer it.
16 THE WITNESS: Sure. We are always
17 concerned about the safety and welfare of the
18 children at the church.
19
20 BY MR. DAVIS:
21 Q. Really? And that's --
22
23 THE COURT: Okay. That's argumentive,
24 Mr. Davis, what is your next question?
25
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Qs John Daugherty, okay. And when you
arrived at the church, did a man greet you who was a
member of the church by the name of Herb Kneeland?

A. Yes.

Q. And was Mr. Kneeland to your knowledge a
member of the church and I believe an alderman of the
church?

A. Yes, ma'am.

Q. Okay. And was Mr. Kneeland concerned
that Mr. Austin Davis was on church property?

A. Yes.

Q. Okay. And did you learn that Mr. Davis
had been warned not to go on church property before

If the Scott Troxel letteris a
October 25st of 201572 fake, will Officer Smith and

) Asst. DA Harris arrest and
A. Yes, I did. prgsecute Scott Troxel.

Q5 And did you learn that the church had
mailed a letter dated June 27th of 2008 to Mr. Davis
telling him to stay off of the church property?

A. Yes.

GENERAL CHARLES: Your Honor, at this
time, if we could retrieve Exhibit 2 and show it to

Officer Smith. Fake Trespass Letter with no
Session or Member approval.
See Covenant Board Minutes at

the back of this link. Exculpatory
BY GENERAL CHARLES: info was provided to DA.
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Qs Officer Smith, that day that you
responded to the church, were you shown a copy of
that letter?

A. I was.

Q. And is that in fact the same letter that
you have in front of you?

A. Yes.

Q. And were you present when that letter
was shown to Mr. Davis?

A. Yes.

Q. Did Mr. Davis acknowledge that he had
seen that letter before?

A. He did.

Q. Okay. And is that letter on official
church letter head and is it signed by an individual
by knowledge name of Scott Troxel?

A. It iss

5 Did you speak that day with Mr. Davis
about the letter?

A. I did.

Q. And again, did Mr. Davis admit to you
that he had received that letter before October 25th

of 20157

A. Yes, he stated he had read it and

_Austin Davis understood
the letter was fake.

understood it.
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the sanctuary and came down to the front where I was
sitting and got me out of my pew?

A. I was present. I was one, but not the
actual officer that asked you to get up.

Q. Was -- was I doing anything bad that you
could see?

A. No, sir.

Q. Was I just sitting in church quitely or
peacefully doing what other people do which is
worshiping God?

A. You were attending church service.

@ . Do you all do this a lot around town?
I'm just curious is that something you've done
before? Is that a common thing, a routine thing or
is that something that is unusual?

A. In regards to do a lot of what?

Q. Going into the doors of a church while
the service is going on and going down and getting a
man, or woman, or child out of a seat and taking them
out in front of the building?

A, What we do is -- if we respond to a call
or an official or manager, supervisor, anybody of
that property or business has stated that someone is
causing a disturbance and they have asked them to be

removed, we will assist that business property or
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business organization, school, anything like that to
remove them.

Initially I remember us approaching you
calmly, politely asking you to come out with us. At
no point --

Q. Was there a disturbance?

A. We asked you to come with us to talk.

Qs I mean, did I -- did I resist or create
a disturbance or anything?

A. No, sir.

Q. Was I creating a disturbance or anything

g ==
A. No, sir.
Q. Was a creating a disturbance prior to
that? The Asst. DA did not enter
any police reports in to
A. Not to my knowledge. evidence?
Q. Do you know -- I don't know whether I

have to introduce this to ask the question or not,
this is the police report from that day -- do you
know -- I -- do you know who in the media contacted
the police?

A. No, sir. All we received was a —-— we
get a message on our computer which the call/text had
stated something that the media had contacted us.

I'm not sure through 911 or -- but I am pretty sure
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that was.

A. I'm not sure.

Q. You don't know.

Do you remember at what point in time
this happened in was it the beginning of the service,
the end of the service?

A. I can't recall. This happened 2015.

Q. Yeah. That makes sense. And when I
went to the front, you and Herb Kneeland and some
other people, I think Officer West, you all went to
make some calls or do whatever y'all were doing?
Y'all were a good ways away from me, I stood at the
front with Officer Daugherty. What -- what would --
why wasn't I just arrested and taken out? What was
the -- what were you all calling about?

A. I believe we didn't -- I didn't make any
calls. We had -- I was talking to Mr. Kneeland who
was stating the situation again to -- about you being
on the property and you were —-- they stated to me
that you were not supposed to be on the property.
Another person went to go retrieve the letterhead
showing -- that we end up showing you, which you
state understood it and have read it. Anybody making
phone calls, I don't know about that. We just

separate ourselves to avoid any confrontation between
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you and a church official.

05 Was there a trespass waiver with the
police department?

A. Not on our record.

Qi So there is no posted trespass signed on
the property, no waiver? Can he explain what a

walver is, what a trespass waiver is?

THE COURT: I don't -- is that your
question?

MR. DAVIS: Yeah. I would like him to
explain that. The jury may not understand it.

THE COURT: Do you know what that is?

THE WITNESS: Yeah. We -- the police
department has or gives out pieces of paper which is
a documentation asking for a no trespass letter,
basically the church or any business location can
sign this document, get it notarized and turn it into
the police department.

It goes into our records to show that
basically we don't need an official or a manager,
supervisor anything of that aspect to be actually be
there to physically arrest somebody for trespassing.

Now, I know at that time Mr. Kneeland

and other church officials did not want to prosecute
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at that time, but stated they would further and

future dates if you returned.

BY MR. DAVIS:

2" Were you =-- you were not with me very
long, but I was with Officer Daugherty for a while,
good while. And I actually have a recording of all

of that if we can enter that in to -- Transcript accuracy?

THE COURT: What do you have questions
of this officer?

MR. DAVIS: Well, I don't know -- I'm
pro se, so I don't know what I'm doing, I'm just
asking. So if I ask him a question, I don't know
whether I can submit a recording into the Court so
the jury can listen to what was said when all of this
happened.

THE COURT: I'm just wanting you to ask
questions, whatever questions you have of Officer

Smith. Judge Dozier did not allow the

Oct 25, 2015, recording to be
played for the jury.

BY MR. DAVIS:
Q. I reported a child sex abuse crime to
the police that were there that day. While you were

back there talking, did anybody tell you about that
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or anything?

A. I know you had stated something and I
provided a number that would relate to that.

Q. Is that not an issue or concern with the
police department? Is it not -- can not report it
just to officers if I see one and tell them that I
want to report a crime? Is it the duty of the
citizen to keep doing it or does anybody actually get
involved that's a cop?

A. That's a what?

9] That's an actual cop, you know, that you
give them the information. Do they actually go do
anything or does it fall back on the citizen to keep
driving it and he has to write 10,000 e-mails to

everybody that everybody ignores?

THE COURT: I think he is asking: Can
he report to you when you are there on another call a
concern that he has about a -- some prior child
sexual abuse?

THE WITNESS: Okay. Yes, you can
report something, but my memory recalls that you
stated you had already reported it. Which I provided
the number to the detective, which would have handled

that case or a detective that can recall that case.

Even the new Nashville Police
Oversight Committee has

ignored Austin Davis.

-
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BY MR. DAVIS:

o 8 Yeah. I think I was saying that I
didn't trust what had been done on that and was
looking for other avenues hoping there had been
somebody within the police department that might care
about children?

A. I understand, but a detective is more
specialized in those departments or investigations,
where I am a patrol officer. I can initially respond
to the initial call, take a report.

Q. Yeah. I mean I'm not -- I'm just asking

T R

GENERAL CHARLES: Your Honor, at this

point I would object, he's no longer asking

questions. He is —-- what is your next question?
THE COQURT: Well, maybe -- what is your

next question? Transcript accuracy?
MR. DAVIS: Y'all at the DA's office --
THE COURT: Okay. Don't get into

discussions with the other parties, Jjust what is your

question of this officer?

BY MR. DAVIS:
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Q. So if the police department had come and

talked to you in 2012 about trespass and said

something is unfounded,

are they making kind of a

ruling at that point in time as police that there is

nothing -- this guy is not trespassing?

If the 2008 trespass letter

was powerless in 2012,

You're asking him about --

I'm asking him what

No, you said 2012. He said

department then, so --

I've asked him about

He's answered that.
Okay.
What is your next question?

Well, I don't have the

police officers here from 2012, so there is nobody

Okay. Well he wouldn't --

Well, this started in 2008,

Right. But he wouldn't

where did it get power in THE COURT:
20157
8 MR. DAVIS:
9 unfounded means because there --
10 THE COURT:
11 he wasn't on the
12 MR. DAVIS:
13 unfounded.
14 THE COURT:
15 MR. DAVIS:
16 THE COURT:
17 MR. DAVIS:
18
19 here to ask on the stand.
20 THE COURT:
21 MR. DAVIS:
22 we've already discussed 2008.
23 THE COURT:
24

25

know about what some police officer did in 2012.
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BY MR. DAVIS:

Q. Just to be clear, somebody can call you,
you don't really know whether they have the authority
or not, but they just call you and you are the police
and so you just come up there and you can -- you were
looking for authority in the sense that day, weren't
you? Were you looking for it?

A. Well, we were approached by Mr. Herb
Kneeland that stated he was an elder man or decon of
the church.

s Have you ever had anybody lie the you?
As a cop, have you ever had anybody up there in a
nice suit or anything? Have they ever had anybody
say, I'm king congress and I can do wherever I want
to do and that guy is a bad guy, go arrest him, have
you ever had anybody do that?

A. I mean, people lie to police all of the
time.

Q. Is it possible that people lie and told
you stuff that day and then you went back there and
made phone calls and then found out that I couldn't
be arrested?

A. What was the question?

THE COURT: He said did you find out
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through whatever means that day that he, Mr. Davis,
couldn't be arrested?

THE WITNESS: Couldn't be arrested? We
responded to a call that you were -- it was a public
disturbance. Basically we investigated by talking to
you, which you had complied with us. I talked with
Mr. Kneeland. I do believe the church pastor came
out too, which also they presented us this letter. I

presented it to you, you stated you read it,

Defendant Austin Davis under-

understood it. stood the letter was a fake.

Mr. Kneeland -- which we as police
officers we verified there was no trespass waliver so
I could prosecute on their behalf. I asked if they
wanted to prosecute, they stated that they were
giving you a warning, with the police giving you a
warning, as I do with other trespass issues. If I've
never met you before, then I give you a warning.

At that point, they wanted to give you a
warning would you comply to leave, which you did.

But you were advised not to return.

Do Nashville Police own
the Covenant Property.

BY MR. DAVIS:
Q. So is your warning, when you warn
somebody, is that an infallible warning, so if you

went anywhere, if you just said you can't go here,
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THE WITNESS: Okay. I know what you
are talking about. To be found unfounded on that
report because it came out, I put the offense as
criminal trespass, you were not arrested, so
therefore I cannot be open because you were -- an
open case would mean it's an ongoing investigation.
Unfounded basically since you were not guilty
arrested, that it was unfounded. There was no

probable cause arrest. If you were arrested, I would

assume it would have been founded. The police report Austin
Davis filed was “open,”
MR. DAVIS: Thank you. not unfounded.

REDIRECT EXAMINATION BY GENERAL CHARLES:

O Officer Smith, the term unfounded does
not mean that Mr. Davis was not trespassing on the
property, correct?

A. That's correct.

Q. And on that day, he could have very well
could have been arrested because he had been given
notice not to be on the property, correct?

A. Yes.

Qs And the reason he was not arrested is
because the church was being gracious and nice and

decided to just give a verbal warning; is that right?
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A. Yes, ma'am.
GENERAL CHARLES: Thank you, sir.
THE COURT: All right. Any other
gquestions, Mr. Davis, based on that series of

questions?

RECROSS-EXAMINATION BY MR. DAVIS:

Q. Is it possible to make a false arrest?
A. In this case?

Q. In any way?

A. It's possible. Anything is possible.
Q. I mean, is it possible to make a false

arrest in this case? I mean, I'm in here. Is it

The DA’s Office does not care
if someone falsely accuses a
citizen, convicts a citizen, and

possible that --

3 n thi i s =4

A In. this case; no jails a citizen. The DA’s Office

0. Huh? will actl..ually do the “dirty work”
to obtain the conviction.

A. In this case, if the church wanted to

prosecute, they would have prosecute, we would have
arrested you.

Q. I understand that, and a jury will
decide, but is it possible that I was arrested when I

shouldn't have been?

THE COURT: You talking about? You are

jumping into November?







Were Office Daugherty and
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JOHN DAUGHERTY,

was called as a witness, and after having first duly

sworn, testified as follows:

DIRECT EXAMINATION BY GENERAL CHARLES:

Q. Sir, can you state your full name and
spell your first and last name?

A. John Daugherty. J-0-H-N,
D-A-U-G-H-E-R-T-Y.

Q. And Officer Daugherty, where do you work
and how long have you worked there?

A. I work for the Metropolitan Nashville
Police Department. I've worked there for about three
years NOw.

Qs Back on October 25th of 2015, were you
working with the midtown patrol?

A. I was.

Q. And did you get a call to respond to 33
Burton Hills Boulevard on that date?

A. I did.

Q. And can you tell the jury what was
located at 33 Burton Hills Boulevard?

A. We responded to a report of a trespasser
at that location which is a church. I arrived on

scene after a couple of other officers and they had
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began talking to Mr. Davis and the investigation sort
of went from there.

Q. Is there also a school on that property?

A. To my knowledge, yes.

(6 Okay. And did you meet with an
individual from the church who was the official
representative of the church that day, an Herb
Kneeland?

A. Yes, I did.

Q. And did you also immediate and speak
with Mr. Davis that day?

A. I did.

Qs Okay. And did you learn that Mr. Davis
had been warned before that date not to go on the
church property?

A. I did.

Q. And did Mr. Davis acknowledge that he

knew he was not supposed to be on the church Judge Dozier did not let the
audio tape be played for

property? the jury.
A. Yes. He told me I think that he had
received this -- a letter advising that he wasn't

welcome on the property.
Q. And that letter again was shown to
Mr. Davis that day; is that correct?

A. Correct.
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1 Q. And did Mr. Davis tell you that even

2 though he had received the letter not to come to the
3 church, that he came back to the church several

“ times?

5 A. Yes. He told me he had been back to the
6 location multiple times since he received that letter
1 letting them know that he wasn't welcome.

8 Oct 25,2015 Q- Was Mr. Davis acting strangely that day?
9 A. I would -- in my opinion, yes. My
10 entire -- almost my entire time dealing with him or
11 talking to him, he had his hands raised and he kept
12 telling me that -- we were just having a normal
13 conversation and then once in a while he would tell
14 me that, you know, he was afraid that I was going to
15 shoot him or one of the other security guards was

Austin Davis saw Sgt-. I‘--ht:ulleur

in a photo with an assault rifle.
He suspected other church
members were also armed with
concealed weapons. At least one
death threat had been sent to the
Davis home, and many other
threats had been received. The

jury needed to hear the audio tape.

2

22

23

24

20

going to shoot him and that he was the only one
without a gun and he was worried about it.

Q. Did Mr. Davis acknowledge that he knew
that church members were afraid of him?
A. He kept -- one of statements -- yes, he
did. One of statements he made was that he wanted to
make it seem like the church members didn't have to
fear him. And the way he portrayed that was that
they -- he knew that they feared him, he was just

trying to make it where they weren't going to any




Do Officer Daugherty and Grand
Juror Solomon Holley know each
other or do any off-duty security

work together?
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more.
Q. On October 25st of 2015, was Mr. Davis

given a verbal warning by police not to return to the

Do Nashville Police now

2
property? own the Covenant Property?

A. Yes.

Qu And on this date did Mr. Davis appear to
understand the verbal warning and that he would in
fact be arrested and charged trespassing if he ever
went to the property again?

A. Yes, I specifically told him that. He
said he understood and he left the property.

Q. Despite the letter he was present on
October 25th of 2015, despite the verbal warning that
you an officer Smith gave to him on that same date,
did Mr. Davis return to the church on November 15th,
of 20152

A. He did.

0. By this point had the church hired
private security to watch for Mr. Davis?  GrandJuror Solomon Holley?

A. I'm not —— I know that they had private
security. I'm not aware -- I'm not sure when they
hired them or if they hired extra. I know that they
were put on notice -- the private security was put on
notice because they were worried about Mr. Davis

coming back. So they were told that if they saw him,

Private Security was
put on notice?
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1 that he was -- that he was believed to be a danger
2 and they should call police immediately.

3 Q. And on that date of November 15th of
4 2015, did you again get called out to the church?
5 A. I did.

Did Sgt. Holley call the police

on the Nov 15" arrest?

Q. And was this out of -- or was this from

7 a call reporting Mr. Davis was at the church?

8 A. Well, it originally came out as a

9 robbery hold up alarm where someone had —-- one of the
10 security members or within of the staff had pressed
1l their panic buttons, which is classified as a robbery

Was it a “panic” button or phone
calls to the police? Why wouldn’t
the police let Austin Davis have

a copy of the 911 call? Who called

and what was said to police? Lots until we arrived on scene.
of calls to police but it was tough

hold up for our purposes and our dispatch purposes.

So we really didn't know what we were responding to

to get reports or recordings from And I think -- I believe right as we
police.
16 were pulling up on the scene we got on update that
i i/ the same Mr. Davis was back and they were worried

More lies and hysteria to
protect a “Mann Act”
Federal crime cover-up.

that something was about to happen violently or

) something of that nature.
20 € And on that date of November 15th, 2015,
21 was Mr. Davis placed under arrest an charged with
22 aggravated criminal trespassing?
The 2-year internal
“non-investigation” of A. He was.
Pastor Jim Bachmann

on Nov. 22, 2015. )
£ enter and remain on the church property where a
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school was located?
A. Yes.
Q. Had Mr. Davis previously been born by

the police and the church not to come to the

property?
A. Yes.
Q. Had Mr. Davis, by his own admission,

acknowledge that he knew he was scaring the church

members? Judge Dozier did not let the
audio tape be played for
A. Y¥es. the jury.
Q. Do you see Mr. Davis in the courtroom

today, the man you arrested for trespassing on
November 15th of 2015, and if so, could you point him
out and describe what he is wearing?

A. I do. He is sitting at defense table

wearing a sport coat and a light blue button down.

GENERAL CHARLES: If we could let the
record reflect that Officer Daugherty correctly
identified Mr. Davis.

THE COURT: Okay.

GENERAL CHARLES: If I could have one
moment, please.

I don't have any further questions for

you.
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THE COURT: Okay. Well, what is your
question?

MR. DAVIS: Well, I'm trying to get --
he's -- he's asked -- I mean he's said I -- specific
people were scared of me, or that I -- he's

acknowledged that they are scared of me, I'm trying
to get him to acknowledge that I was very scared of
the people there and it took a lot of guts to go
there.

THE WITNESS: I don't have any way of

knowing what you were feeling or whether you were

Untrue. The Oct 25, 2015,
audio tape recorded what
Officer Daugherty was told.

scared or not.

BY MR. DAVIS:
Qs And I spent some time telling you about

Mike Huckabee and the child molester cover up that

had gone on there, correct?

A. That was one of the topics you covered,
yes.

O Does it seem normal or odd that I'm in

court and that nobody involved in the child sex abuse
case 1s 1in court?
A. From what I understand, we are here on

an aggravated trespass, so...

Q. Is it possible that people lie to police
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letter, is there anything about that letter that if
somebody sent that to you or whatever that you would

have some questions about?

A. As a police officer?
Q. Yeah or as a person or anything?
A. As a police officer it doesn't really

involve me.

(a0 You said that when they called you that
it said that there had been a robbery, hold up at the
church?

A. That's —-- it's a classification process
for panic alarms. It's how our dispatch classifies
a —— there is a few different ways when you press a
panic alarm that it can be classified. Usually when
it comes from a business or an organization or
something or a commercial building or something, it
comes out as a robbery or hold up alarm. If it's a
residential, like a house, it will come out as a --
just a panic alarm.

Q. So if it's a trespassing and you're
going to it, would your -- would you heightened
energy in it be less than if you thought you were
going to a robbery or a hold up?

A. It would -- depends on the situation.

Q. Well, usually if you go where somebody
















































































































































